
Protokół  Nr XIX/04
z XIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie

odbytej w dniu 22 marca 2004 roku w sali sesyjnej w Urzędzie
Miejskim w Koronowie ul. Farna 24

W sesji na 21 radnych udział wzięło 21 radnych, czyli quorum wymagane
w § 36 Statutu Gminy Koronowo.

Sesję  otworzył  i  przewodniczył  jej  obradom  Radny  Grzegorz  Myk
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie.

Protokolant sesji Adela Rojek.

W sesji udział wzięli również:

1. Zygmunt Michalak Burmistrz Koronowa
2. Andrzej Kołodziejczyk Z-ca Burmistrza Koronowa
3. Sławomir Marszelski Z-ca Burmistrza Koronowa
4. Aleksandra Szyszka Skarbnik Gminy
5. Teresa Polus Sekretarz Gminy
6. Maria Musiał Kierownik Wydziału IPR UM
7. Barbara Piłat Kierownik Wydziału RGG UM 
8. Ryszard Chrzanowski Dyrektor ZGKiM w Koronowie
9. Kazimierz Kolander Radca Prawny UM

Porządek obrad XIX sesji:

1. Otwarcie obrad XIX sesji. 
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie porządku obrad XIX sesji.
4. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  interpelacjach  i

udzielonych odpowiedziach.
7. Składanie interpelacji.
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutów Sołectw.
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu

współpracy organów Gminy Koronowo z organizacjami pozarządowymi
oraz z podmiotami, o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na
rok 2004”.



11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały zmieniającej  Uchwałę Nr  XVIII/200/04
Rady Miejskiej  w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na
2004 rok. 

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  za
zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków
stosowanej na terenie Gminy Koronowo.

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości
stanowiących własność Gminy Koronowo.

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwał  Rady
Miejskiej  w  Koronowie  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  zmian
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Rady
Miejskiej w Koronowie.

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego w mieście i gminie Koronowo.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia dotacji i zaciągnięcia
pożyczki  z  Narodowego Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej  w  Warszawie  na  rozbudowę  i  rekultywację  składowiska
odpadów stałych w Srebrnicy koło Koronowa.

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  dotyczący  zmiany  uchwały  Rady
Miejskiej w Koronowie Nr V/49/03 z dnia 19 lutego 2003 roku w sprawie
nadania nazw ulicom w miejscowości Koronowo.

19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  dotyczący  zmiany  uchwały  Rady
Miejskiej w Koronowie Nr XIII/164/03 z dnia 24 października 2003 roku w
sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Koronowo. 

20. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom  w
miejscowości Koronowo.

21. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  podziale  Gminy
Koronowo  na  stałe  obwody  głosowania  oraz  utworzenia  obwodu
dodatkowego w wyborach do Parlamentu Europejskiego.

22. Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Statutowej  Rady  Miejskiej  w
Koronowie.

23. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.     
24. Zakończenie obrad XIX sesji.

Ad. 1. Otwarcie obrad XIX sesji.

Obrady XIX  sesji  Rady Miejskiej  w Koronowie otworzył  Przewodniczący
Rady Grzegorz Myk, który powitał wszystkich Radnych, przybyłych gości,
Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza Koronowa, Skarbnika Gminy
i Sekretarza Gminy.
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Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził  quorum, a
tym samym prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 21 radnych. 
Listę obecności Radnych dołączono do protokołu.

Ad.  3. Przyjęcie porządku obrad XIX sesji.

Porządek  obrad  XIX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  przedstawił
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  i  zapytał  kto  wnosi  uwagi  do
zaproponowanego porządku obrad.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad XIX sesji Rady
Miejskiej w Koronowie.

Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli porządek obrad XIX sesji.

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady.

Protokół z XVIII sesji był udostępniony Radnym do osobistego zapoznania
się na stanowisku d/s Rady Miejskiej.  
W  głosowaniu  Radni   20  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym”
przyjęli  bez  uwag  i  zmian  protokół  z  XVIII  sesji  Rady  Miejskiej  w
Koronowie.

Ad.  5.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie
międzysesyjnym.

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Koronowie od IX sesji
Rady oraz  sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Koronowa w okresie
międzysesyjnym przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.
Radni sprawozdania przyjęli do wiadomości.
Sprawozdania dołączono do protokołu z sesji.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach
i udzielonych odpowiedziach.

Przewodniczący Rady  Grzegorz Myk przedłożył informację o interpelacji
złożonej przez Radnego Alfonsa Malinowskiego i udzielonej odpowiedzi na
tę interpelację przez Burmistrza Koronowa.
Radni informację przyjęli do wiadomości.
Informację dołączono do protokołu z sesji.
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Ad. 7. Składanie interpelacji.

Radni nie złożyli interpelacji.

Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Radny  Alfons  Malinowski   wniósł   o  określenie  ile  pomieszczeń
gospodarczych powinien  posiadać mieszkaniec  Koronowa?
i zapytał:
1. Jaka ustawa określa jedno pomieszczenie gospodarcze dla mieszkania

wolne od opłat?
2. Czy  będzie  pas  ochronny  przy  przebudowanej  stacji  benzynowej

mieszkańców ul. Kotomierskiej, Sportowej i Al. Wolności?
3. Czy prawo jest przestrzegane dostępu nad Zalewem Koronowo? 

Radny Tomasz Poraziński – zapytanie: „Chciałbym powrócić do tematu,
który w ubiegłym tygodniu bardzo mocno zaintrygował media, a dotyczył
zakazu używania niektórych rodzajów jednostek pływających na wodach
Zalewu Koronowskiego. W wyniku uchwały przygotowanej przez Starostwo
Powiatowe w Bydgoszczy opiniowanej przez P. Burmistrza nastąpił zakaz
używania na Zalewie ekologicznych silników elektrycznych.
Uważam, że stało się tak w wyniku zwykłego niedopatrzenia, gdyż wątpię
czy  takie  działanie  leżało  u  podstaw  decyzji  którejkolwiek  z
zainteresowanych tą sprawą stron.
Tak więc pytam P. Burmistrza jakie działania i w jakim terminie podejmie
Pan, aby naprawić błąd, który wkradł się do tej uchwały?”

Radny Dariusz Karwat – wnioski:
1. „Zwracam  się  z  prośbą  o  wyrównanie  i  utwardzenie  drogi  przy  ul.

Iwickowo w Koronowie. Droga ta jest w bardzo złym stanie. Mieszkańcy
nie mogą swobodnie się poruszać i dojść do własnych mieszkań.”

2. „Interweniuję po raz kolejny w sprawie nawierzchni ul. Przemysłowej w
Koronowie. Jezdnia jest dziurawa i dosłownie z dnia na dzień jej stan
nawierzchni jest coraz gorszy. Proszę o chociażby doraźne działania tj.
usunięcie tych najgorszych nierówności i dziur oraz wnioskuję, aby ująć
naprawę tej drogi w wieloletnim planie inwestycyjnym.”

Radna Zofia Lorenc wnioski:
1. Ograniczyć prędkość na zakręcie w Byszewie koło bloków.
2. Umożliwić zatrzymywanie się autobusu dowożącego dzieci do szkół  w

Byszewie koło bloków.
3. Dokonać sprawdzenia wszystkich hydrantów na terenie Gminy.
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Radna  Zofia  Lorenc  zaapelowała  o  zbiórkę  pieniędzy  na  zakupienie
strojów sportowych dla dziesięciorga dzieci  z Byszewa.

Radny Józef Helmin  zgłosił wniosek o wycięcie krzaków rosnących przy
drodze z Nowego Dworu do Skarbiewa.

Radny Michał Gmys zgłosił, że dołącza się do wniosku Radnego Dariusza
Karwata  dotyczącego  poprawienia  nawierzchni  na  ul.  Przemysłowej  w
Koronowie.

Zapytania:
1. „Czy wobec służb porządkowych na stadionie Victorii podczas meczu w

dniu  13  marca  2004  r.  za  zaistniały  incydent  będą  wyciągnięte
konsekwencje?”

2. „Jaka kwota kredytu została umorzona na budowę oczyszczalni ścieków
w Koronowie, jaki to jest procent ogólnej kwoty kredytu i czy wszystkie
umorzenia  były  zgodne  z  harmonogramem  pracy  założonym  przez
Urząd Miejski?  Czyli  czy  umorzono tyle  ile  założono?  Czy wszystkie
opłaty były terminowo płacone?”

Radny Wojciech Radgowski – wnioski:
1. „Proszę wystąpić do odpowiednich służb drogowych, do których

należą  ulice:  Nakielska  i  Tucholska  o  uporządkowanie.  Stojące
drzewa  straszą  i  są  niebezpieczeństwem  dla  kierowców  i
pieszych.Proszę  o  usunięcie  kamieni  na  skarpie  przy  ul.
Nakielskiej.”

2. „Wyrównać postój przy Ośrodku Zdrowia w Koronowie.”

Zapytanie – „Czy odbyło się spotkanie z Dyrekcją Agencji Nieruchomości
Kolejowej i jakie zostały wyciągnięte wnioski ?”

Radny Jan Najdowski – zapytanie: 
Drogowcy  używają  do  spalania  gałęzi  ściętych  drzewach  przy  drogach
zużytych opon samochodowych,  czy Policja  w tym względzie  ma jakieś
możliwości, aby tego nie czyniono?”

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  odczytał  podziękowanie
Osiedlowego Komitetu  Samorządu  Mieszkańców Nr  4  w Koronowie  dla
Burmistrza Koronowa za:

 naprawę wiaduktu nad przerzutnią tratew,
 wykonanie tablic z nazwami ulic na terenie należącym do OKSM Nr

4,
 wykonanie I etapu ścieżki rowerowej  
 naprawę nawierzchni ulic: Pomianowskiego i Alfonsa Hoffmanna.
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Ad.  9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutów Sołectw.

Projekt uchwały w sprawie statutów sołectw odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący Komisji Statutowej Radny Stanisław Gliszczyński odczytał
projekt statutu.
W/w poinformował, że  w projektach uchwał w miejsca wykropkowane w §
20 ust. 2 i § 39 ust. 1 dla:

 sołectw  liczących  do  150  mieszkańców  takich  jak:  Morzewiec,
Gogolinek,  Bytkowice,  Byszewo,  Popielewo,  Huta,  Osiek,
Skarbiewo, Dziedzinek należy wpisać „2/3”,  

 sołectw  liczących  od  150  –  400  mieszkańców  takich  jak:  Glinki,
Nowy  Jasiniec,  Stary  Jasiniec,  Giościeradz,  Gogolin,  Witoldowo,
Samociążek,  Salno,  Więzowno,  Krąpiewo,  Sitowiec,  Wilcze,
Buszkowo, Łąsko Wielkie, Łąsko Małe należy wpisać „1/3”, 

 sołectw liczących powyżej 400 mieszkańców takich jak: Tryszczyn,
Wtelno,  Okole,  Nowy  Dwór,  Stary  Dwór,  Wierzchucin  Królewski,
Wiskitno, Lucim, Mąkowarsko należy wpisać „1/5”.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  wniósł  o  nie  czytanie  projektów
statutów sołectw w poszczególnych grupach, na jakie podzielono sołectwa.
Radni wniosek przyjęli jednogłośnie 21 głosami „za”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył dyskusję w sprawie statutów
sołectw.
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektów statutów.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał  kto  z  Radnych  jest  za
przyjęciem progu „2/3” w § 20 ust. 2 i § 39 ust. 1 projektów statutów dla
sołectw:  Morzewiec,  Gogolinek,  Bytkowice,  Byszewo,  Popielewo,  Huta,
Osiek, Skarbiewo, Dziedzinek?
W głosowaniu Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli próg „2/3” dla
w/w sołectw.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał  kto  z  Radnych  jest  za
przyjęciem progu „1/3” w § 20 ust. 2 i § 39 ust. 1 projektów statutów dla
sołectw:  Glinki,  Nowy  Jasiniec,  Stary  Jasiniec,  Giościeradz,  Gogolin,
Witoldowo,  Samociążek,  Salno,  Więzowno,  Krąpiewo,  Sitowiec,  Wilcze,
Buszkowo, Łąsko Wielkie, Łąsko Małe?

W głosowaniu Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli próg „1/3” dla
w/w sołectw.
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Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał  kto  z  Radnych  jest  za
przyjęciem progu „1/5” w § 20 ust. 2 i § 39 ust. 1 projektów statutów dla
sołectw: Tryszczyn, Wtelno, Okole, Nowy Dwór, Stary Dwór, Wierzchucin
Królewski, Wiskitno, Lucim, Mąkowarsko?

W głosowaniu Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli próg „1/5” dla
w/w sołectw.

Uchwała Nr XIX/211/04  w  sprawie  statutów sołectw podjęta została
jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  ogłosił  10  minutową  przerwę  w
obradach sesji.
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji.

Ad.  10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
„Programu współpracy organów  Gminy Koronowo  z  organizacjami
pozarządowymi oraz z podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku
publicznego i wolontariacie na rok 2004”.

Projekt uchwały wraz z załącznikiem do projektu odczytała Radna Maria
Kulczyk. 
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  otworzył  dyskusję  nad  projektem
uchwały.

Radny Dariusz Karwat wyraził zadowolenie, że taki Program doczekał się
realizacji  i  zgłosił  wniosek  o  wykreślenie  z  Programu w rozdziale  IV  w
punkcie 1 podpunktu „a” o treści „działanie na rzecz dzieci i młodzieży z
rodzin  dysfunkcyjnych  i  patologicznych”  a  pozostawienie  punktu  1  w
brzmieniu „ Pomocy społecznej” bez podpunktu.
Sekretarz  Gminy  Teresa  Polus  stwierdziła,  że  Pomoc  społeczna  jest
szeroką dziedziną. Przedłożony Program opracowany został na 2004 rok i
spójny jest przyjętym przez Radę budżetem Gminy na rok bieżący. Pomoc
społeczna  jest  zadaniem  własnym  Gminy.  Podpunkt  „a”  zawarty  w
Programie „działanie na rzecz dzieci i młodzieży z rodzin dysfunkcyjnych i
patologicznych”  przyjęto  jako  zadanie  dodatkowe  z  kategorii  „Pomoc
społeczna” na bieżący  rok.

Radny Tomasz Poraziński zapytał na jakiej podstawie Urząd wybrał takie,
a nie inne kategorie? Uważa,  że o rodzajach kategorii  winni decydować
radni, znający bliżej swoje środowiska. Zdaniem w/w brakuje w Programie
zagadnień,  konkursów  o  charakterze  historycznym,  krajoznawczym.
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Uważa,  że  należy  zawrzeć  w  Programie  hasła  ogólne  typu  „pomoc
społeczna”, „ochrona i promocja zdrowia” by co rok Programu takiego nie
opracowywać.

Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  poinformował,  że  Gmina  jest
zobowiązana co rok Program opracować i przedłożyć Radzie do przyjęcia.

Radny Stanisław Gliszczyński zasugerował, aby wykreślić główne punkty,
pozostawić podpunkty zawarte w Programie i oznaczyć je jako punkty.

Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szyszka  poinformowała,  że  należy
dostosować  Program do uchwalonego budżetu Gminy na 2004 rok.

Radna  Danuta  Czarnotta  poparła  sugestię  Radnego  Stanisława
Gliszczyńskiego.

Radny Kazimierz  Szewczyk  poinformował,  że Pani  Sekretarz  Polus na
Komisji  Finansów  informowała  o  możliwości  wsparcia  stowarzyszenia
jakim jest min. OSP, a w Programie nie ma OSP.
Sekretarz Gminy Teresa Polus odpowiedziała, że Program konsultowany
był z Panią Skarbnik Gminy, co do spójności z budżetem Gminy na 2004
rok. W roku bieżącym w Programie umieszczono sześć kategorii,  co nie
oznacza,  że nie można tych kategorii rozszerzyć.

Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szyszka  wyjaśniła,  że  nasze  Ochotnicze
Straże Pożarne nie są finansowane w formie dotacji.  W budżecie Gminy
zaplanowane  są  środki  na  ochronę  przeciwpożarową,  z  których  są
finansowane Ochotnicze Straże Pożarne.

Radny Stanisław Gliszczyński zaproponował pozostawić główne kategorie i
podpunkty a wykreślić w rozdziale IV Programu w punktach od 1-6 wyraz
„w tym” a wprowadzić wyraz „poprzez”.

Radny Dariusz Karwat stwierdził,  że  omawiając ten Program sprowadza
się  wszystko  do  sfery  materialnej,  należałoby  również  pomyśleć  o
współpracy  tej  konkretnej.  Zadał  pytanie  co  zrobi  się,  gdy  powstanie
jeszcze  w tym roku  np.  Stowarzyszenie  Osób  Niepełnosprawnych.  Czy
wówczas oni nie otrzymają wsparcia?
Sekretarz Gminy Teresa Polus wyjaśniła, że jest to Program na dany rok,
musi  być spójny z  budżetem gminy,  będzie  wymagane sprawozdanie z
wykonania.  Współpraca to nie tylko pomoc finansowa z budżetu Gminy,
ale i konsultowanie,  pomoc w rozwijaniu się organizacji pozarządowych,
zwoływanie  wspólnych  posiedzeń,  powoływanie  grup  inicjatorskich,
wspomaganie, pomoc w pozyskiwaniu funduszy pomocowych.
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Radny  Alfons  Malinowski  zapytał  ile  organizacji  pozarządowych  jest  w
Koronowie i wniósł o dopisanie do Programu w rozdziale IV w punkcie 3 po
wyrazie  „niepełnosprawnych”  –  „z  uwzględnieniem  Karty  Osób
Niepełnosprawnych”.  Punkt  3  brzmiałby  „Działanie  na  rzecz  osób
niepełnosprawnych  z uwzględnieniem Karty Osób Niepełnosprawnych”. 
 
Radny  Maciej  Makowski  stwierdził,  że  OSP  jest  największym
stowarzyszeniem na terenie Gminy i złożył  wniosek o wprowadzenie do
Programu do rozdziału IV  punktu  7 „Ratownictwa i ochrony ludności”.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zamknął  dyskusję  w tym punkcie
porządku sesji.
Przewodniczący  Rady  zapytał  Radnego  Dariusza  Karwata,  czy
podtrzymuje swój wniosek.
Radny Dariusz Karwat odpowiedział, że tak podtrzymuje swój wniosek.
„Za”  wnioskiem  w/w   głosowało  5  radnych,  11  było  „przeciw”  i  5
„wstrzymało się”. Zatem wniosek upadł.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Radnego
Stanisława Gliszczyńskiego, aby w rozdziale IV Programu w punktach 1-6
wyraz „w tym” zamienić na „poprzez”.  Wniosek przeszedł 16 głosami „za”,
przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących”.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Macieja
Makowskiego,  dotyczący  wprowadzenia  do  Programu  w  rozdziale  IV
punktu 7 „Ratownictwa i ochrony ludności”. Wniosek przeszedł 20 głosami
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.

Radny  Stanisław  Gliszczyński  wniósł  o  wprowadzenie  w  rozdziale  IV
Programu  w  punkcie  3  zmiany  wyraz  „w  szczególności”  zamienić  na
„poprzez”. 
W  głosowaniu  wniosek  przeszedł  19  głosami  „za”,  przy  2  głosach
„wstrzymujących”.

Radny Alfons Malinowski podtrzymał swój wniosek o wprowadzenie zapisu
„z uwzględnieniem Karty Osób Niepełnosprawnych”.

Z-ca  Burmistrza  Sławomir  Marszelski  stwierdził,  że  Karta  Osób
Niepełnosprawnych  wprost  nie  kreuje  zadań  Gminy  i  wprowadzanie
takiego dodatkowego zapisu byłoby niecelowe.
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Przewodniczący Rady zapytał Radcę Prawnego, czy Rada może głosować
taką poprawkę?
Radca  Prawny  Kazimierz  Kolander  odpowiedział,  że  jest  to  kolizja  z
prawem, nie powinno się tego głosować, nie powinno się do takiej sytuacji
dopuścić.

Przewodniczący Rady poddał  pod glosowanie wniosek  radnego Alfonsa
Malinowskiego,  aby  w rozdziale  IV  Programu  w punkcie  3  dopisać  po
wyrazie  „niepełnosprawnych”  „z  uwzględnieniem  Karty  Osób
Niepełnosprawnych”.
„Za” wnioskiem głosował 1 radny, 14 było „przeciw”,  6 „wstrzymało się”.
Zatem wniosek nie przeszedł.

Radny  Maciej  Makowski  poprosił  o  odczytanie  rozdziału  IV  po
wprowadzeniu poprawek.
Radna  Maria  Kulczyk  odczytała  rozdział  IV  Programu   po  dokonanych
zmianach.

Radny Michał Gmys stwierdził, że nie udzielono odpowiedzi na zapytanie
radnego Malinowskiego -  ile organizacji pozarządowych jest w Koronowie
i  zapytał  ile  środków  z  budżetu  w  roku  bieżącym  przeznaczy  się  na
działalność organizacji pozarządowych. 
Sekretarz Gminy Teresa Polus  przedstawiła wymogi ustawowe, jakie musi
spełnić  organizacja  pozarządowa,  nie  wskazała  ilości  organizacji
pozarządowych,  poinformowała  ponadto,  że  w  roku  2004  w  budżecie
Gminy  zaplanowano  kwotę  255  tyś.  zł.  na  działalność  organizacji
pozarządowych i innych podmiotów, o których mowa w projekcie uchwały.

Uchwała  Nr  XIX/212/04 w  sprawie  przyjęcia  „Programu współpracy
organów  Gminy  Koronowo  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  z
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok
2004” podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

Ad.  11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr
XVIII/200/04  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  w  sprawie  uchwalenia
budżetu gminy na 2004 rok. 

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  zapytania,  czy
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.
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Radny Michał Gmys zgłosił o wniesienie poprawek w projekcie uchwały tj.
przenumerowanie  punktów.  Dokonano  stosownej   zmiany  w  projekcie
uchwały.

Uchwała  Nr  XIX/213/04 zmieniająca  Uchwałę  Nr  XVIII/200/04  Rady
Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2004
rok podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do protokołu. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków
stosowanej na terenie Gminy Koronowo.

Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  otworzył  dyskusję  nad  projektem
uchwały.

Radny Stanisław Gliszczyński zapytał jaki jest koszt wytworzenia wody w
Gminie?, jakie koszty poniósł Zakład z wytworzeniem 1 m³ wody?, za ile
sprzedano wody w roku 2003? i analogiczne dane dot. ścieków.

Dyrektor  ZGKiM  Ryszard  Chrzanowski  odpowiedział,  że  w  2003  roku
sprzedano wszystkim odbiorcom ponad 1 mln 42 tyś m³ wody. Przychody
za sprzedaż wody w 2003 r. wyniosły ponad 1 mln 777 tyś zł.
Ścieków  w  2003  roku  odprowadzono  536  tyś.  m³.  Koszty  eksploatacji
wyniosły ponad 1 mln 218 tyś. zł.  Niezbędne dochody jakie zakład winien
przy ściekach osiągnąć to 1mln 875 tyś. zł. 
 
Radny  Stanisław  Gliszczyński  uściślił  swoje  zapytanie  –  ponieważ
sprzedano ponad 1 mln 42 tyś. m³ wody, wpływy z tego tytułu wynoszą –
ponad 1 mln 777 tyś. zł.  W/w określił,  że wytworzenie 1m³ wody wynosi
1,70 zł.,  Zakład pobierał  - 1,87 zł. za 1m³, różnica to 0,17 zł. To samo
dotyczyło ścieków. Zyski, które Zakład uzyskał za wodę i ścieki w 2003 r.
to kwota około 500 tyś. zł. 
W związku z tym Radny Gliszczyński zapytał Dyrektora Chrzanowskiego,
na co te środki zostały przeznaczone?
Dyrektor  Chrzanowski  odpowiedział,  że  na  bieżące  utrzymanie  i
modernizację sieci wodno - kanalizacyjnej na terenie Gminy.
Radny  Stanisław  Gliszczyński  poprosił  o  przedstawienie  na  piśmie
dokładnego wykazu, na co konkretnie przeznaczono te środki.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poprosił Radnych, aby na przyszłość
wnioski tego typu formułować na posiedzeniach Komisji.
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Radny Stanisław Gliszczyński stwierdził, że występują pewne nieścisłości,
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Koronowie  nie  jest
firmą, która ma osiągać zyski.

Radny Tomasz Gordon zapytał jakie są zaległości za wodę?
Dyrektor  Ryszard Chrzanowski  odpowiedział,  że  zaległości  wynoszą 1,5
mln zł.

Uchwała  Nr  XIX/214/04 w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy za zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków stosowanej
na terenie Gminy Koronowo podjęta została 15 głosami „za”, przy 1
głosie „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących”.
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji.

Ad.  13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży
nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo.

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał  kto  wnosi  zapytania,  czy
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.
Radca Prawny Kazimierz  Kolander  poprosił  o  dopisanie  w § 3 projektu
uchwały „i wchodzi w życie z dniem podjęcia”.

Uchwała  Nr  XIX/215/04 w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości
stanowiących  własność  Gminy  Koronowo  podjęta  została
jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał
Rady Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do sporządzenia zmian
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.

Kierownik  Wydziału  Inwestycji  Planowania  i  Rozwoju  Maria  Musiał
przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 
Do uzasadnienia projektu uchwały uwag nie wniesiono.

Uchwała Nr XIX/216/04 w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w
Koronowie  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  zmian  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  podjęta  została
jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.
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Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały
Rady Miejskiej w Koronowie.

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  zapytania,  czy
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Radca  Prawny  Kazimierz  Kolander  zaproponował  zmienić  podstawę
prawną  projektu  uchwały,  ponieważ  ustawa  z  dnia  7  lipca  1994  r.  o
zagospodarowaniu  przestrzennym  została  uchylona  mocą  ustawy  o
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Zaproponował wprowadzenie jako podstawę prawną uchwały – „art. 18 ust.
1  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  roku  o  samorządzie  gminnym  (tekst
jednolity Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z póżn. zm.) w związku z art.
85  ust.  2  ustawy  z  dnia  27  marca  2003  r.  o  planowaniu  i
zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. Nr 80, poz. 717)”.
Wprowadzono w/w zmianę do projektu uchwały.

Uchwała Nr XIX/217/04 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w
Koronowie podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad.  16.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowych
planów  zagospodarowania  przestrzennego  w  mieście  i  gminie
Koronowo.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  wniósł  o  nie  czytanie  przepisów
szczegółowych projektu uchwały.
W głosowaniu wniosek przeszedł  jednogłośnie 21 głosami „za”.

Projekt  uchwały  bez  przepisów  szczegółowych  odczytała  Radna  Maria
Kulczyk.
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał  kto,  wnosi  zapytania,  czy
uwagi do odczytanego projektu uchwały.

Radny Stanisław Gliszczyński  zapytał,  czy  i  w przypadku  tego  projektu
uchwały należy wykreślić z podstawy prawnej ustawę o zagospodarowaniu
przestrzennym z dnia 7 lipca 1994 roku.

Radca Prawny Kazimierz Kolander odpowiedział, że tak.
Dokonano stosownej zmiany w podstawie prawnej projektu uchwały.
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Uchwała  Nr  XIX/218/04 w  sprawie  miejscowych  planów
zagospodarowania  przestrzennego  w  mieście  i  gminie  Koronowo
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do protokołu.

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia dotacji  i
zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  na  rozbudowę  i  rekultywację
składowiska odpadów stałych w Srebrnicy koło Koronowa.

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  zapytania,  czy
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.

Radny  Kazimierz  Szewczyk  zapytał  Burmistrza  Koronowa,  czy
skalkulowano możliwości spłaty kredytu.

Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  odpowiedział,  że  szczegółowa
kalkulacja co do możliwości spłaty kredytu będzie możliwa po przyznaniu
pożyczki i dotacji oraz warunków na jakich będą przyznane.

Uchwała  Nr  XIX/219/04 w  sprawie  podjęcia  dotacji  i  zaciągnięcia
pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej  w  Warszawie  na  rozbudowę  i  rekultywację  składowiska
odpadów  stałych  w  Srebrnicy  koło  Koronowa  podjęta  została  15
głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących”.

Ad.  18.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  dotyczący  zmiany  uchwały
Rady Miejskiej w Koronowie Nr V/49/03 z dnia 19 lutego 2003 roku w
sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Koronowo.

Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.

Salę obrad opuścili  radni: Tomasz Poraziński i Piotr Jagielski. Obecnych
19 radnych.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  uwagi  do
przedstawionego projektu uchwały.

Radca  Prawny  Kazimierz  Kolander  poprosił  o  dokonanie  korekty  w
podstawie  prawnej  projektu  tej  uchwały  i  następnej  polegającej  na
skreśleniu „nr 197”, ponieważ to zarządzenie nie ma takiej numeracji oraz
poprawieniu daty z „20” na „28”.
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poprosił  Burmistrza Koronowa, aby
na przyszłość projekty uchwał były przygotowane poprawnie, bez błędów.
Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  odpowiedział,  że  wyciągnie
konsekwencje  w  stosunku  do  Radcy  Prawnego  nieprawidłowo
opiniującego projekty uchwał.

Uchwała Nr XIX/220/04 dotycząca zmiany uchwały Rady Miejskiej  w
Koronowie Nr V/49/03 z dnia 19 lutego 2003 roku w sprawie nadania
nazw ulicom w miejscowości Koronowo podjęta została jednogłośnie
19 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad.  19.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  dotyczący  zmiany  uchwały
Rady Miejskiej w Koronowie Nr XIII/164/03 z dnia 24 października 2003
roku w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Koronowo. 

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  zapytania  do
przedstawionego projektu uchwały.

Radny Kazimierz Szewczyk zapytał, skąd ta zmiana?
Z-ca  Burmistrza  Sławomir  Marszelski  odpowiedział,  że  konsultacja  z
mieszkańcami  dotycząca nadania nazwy ulicy „Żwirowa”  nie była pełna,
obecnie wolą mieszkańców jest pozostanie przy nazwie  ul. Przyrzecze. 

Uchwała Nr XIX/221/04 dotycząca zmiany uchwały Rady Miejskiej  w
Koronowie Nr XIII/164/03 z dnia 24 października 2003 roku w sprawie
nadania nazw ulicom w miejscowości Koronowo podjęta została 18
głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 

Ad.  20.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  nazw
ulicom w miejscowości Koronowo.

Projekt uchwały odczytała Radna Maria Kulczyk.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  zapytał,  kto  wnosi  zapytania,  czy
uwagi do przedstawionego projektu uchwały.
Pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono.

Uchwała  Nr  XIX/222/04 w  sprawie  nadania  nazw  ulicom  w
miejscowości  Koronowo  podjęta  została  jednogłośnie  19  głosami
„za”.
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Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w podziale
Gminy  Koronowo  na  stałe  obwody  głosowania  oraz  utworzenia
obwodu dodatkowego w wyborach do Parlamentu Europejskiego.

Na salę obrad wrócili radni: Tomasz Poraziński i Piotr Jagielski. Obecnych
21 radnych.

Projekt uchwały odczytał Radny Józef Helmin.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zapytał kto wnosi zapytania lub uwagi
do przedstawionego projektu uchwały.
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono.

Uchwała  Nr  XIX/223/04 w  sprawie  zmiany  w  podziale  Gminy
Koronowo  na  stałe  obwody  głosowania  oraz  utworzenia  obwodu
dodatkowego  w  wyborach  do  Parlamentu  Europejskiego  podjęta
została jednogłośnie 21 głosami „za”.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad.   22.  Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Statutowej  Rady
Miejskiej w Koronowie.

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Statutowej  Rady  Miejskiej  w
Koronowie  przedstawił  przewodniczący  Komisji  Radny  Stanisław
Gliszczyński.
Sprawozdanie dołączono do protokołu z sesji.

Ad.  23. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.

Przewodniczący Rady Grzgorz Myk zadał pytanie Radcy Prawnemu - jaka
byłaby sytuacja w przypadku wniosku złożonego przez Radnego Alfonsa
Malinowskiego  kiedy  Pan  Radca  odpowiedział,  że  z  punktu  prawnego
wniosek nie ma mocy i wskazał wniosek ten poddać pod glosowanie. Co
by się stało, gdyby Rada wniosek przyjęła?
Radca Prawny Kazimierz Kolander odpowiedział, że organ nadzoru mógłby
uchylić podjętą uchwałę, to byłaby konsekwencja wadliwości uchwały.

Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak udzielił odpowiedzi na część
zgłoszonych zapytań i wniosków:
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1.Burmistrz  Koronowa  osobiście  uczestniczył  w   sesji  Rady  Powiatu
Bydgoskiego,  na  której  uchwalono  uchwałę  w  sprawie  wprowadzenia
zakazu używania niektórych rodzajów jednostek pływających po wodach
Zalewu  Koronowskiego  została  podjęta.  Dotąd  nigdy  nie  było  żadnej
uchwały,  która  zezwalałaby  na  używanie  bądź  zawierałaby  zakaz
używania  silników  elektrycznych  na  wodach  Zalewu  Koronowskiego.
Dotychczasowe uchwały Rady Powiatu o używaniu silników elektrycznych
nie  mówiły.  Zapis,  który  został  dokonany  w  ostatniej  uchwale  Rady
dotyczy  zakazu  używania  silników  w  jachtach  motorowych  i  jachtach
żaglowych. Podejmując tę uchwałę nikt nie zadał pytania czy w ramach
jachtów motorowych i żaglowych mieszczą się łodzie z napędem silników
elektrycznych.  Burmistrz  Koronowa  wystąpi  o  poradę  prawną,  bo
interpretacja prawników jest bardzo różna, również i różna jest informacja
w publikatorach. Jeśli  okaże się, że pod pojęciem łodzi mechanicznych,
motorówek mechanicznych czy silników mechanicznych mieści się silnik
elektryczny   to  Burmistrz  Koronowa  wystąpi  o  dokonanie  zmiany  tej
uchwały, aby umożliwić i wprowadzić stosowanie tego rodzaju silników po
wodach Zalewu Koronowskiego.

2.Jeśli  warunki okażą się bezpieczne do zatrzymywania się  autobusu w
Byszewie,  Burmistrz  Koronowa  nie  widzi  przeszkód,  aby  przystanek
zorganizować.

3.Sprawdzenie hydrantów na terenie Gminy, to zadanie jest realizowane na
bieżąco,  jeśli  w  tym  względzie  są  uwagi  Radnych  ZGKiM  zadanie  to
przyjmuje do realizacji.

4.Podczas  inauguracji  sezonu  piłkarskiego  w  dniu  13  marca  br.  miał
miejsce incydent z udziałem kibica. Wg relacji  widzów ten występek był
sprowokowany  niesprawiedliwym  postępowaniem  sędziego.  Wcześniej
ten  sam  sędzia  dał  czerwoną  kartkę  zawodnikowi,  którą  później
obserwator  z  ramienia  okręgu  anulował.  Któryś  z  kibiców zdenerwował
się,  najpierw  czymś  rzucił,  później  zapuścił  się  na  boisko,  dotknął
sędziego.   Zostało  to  odebrane  jako  atak  na  sędziego  jako
funkcjonariusza  publicznego.  Mecz  został  przerwany.  Na  klub  Victorii
nałożono karę pieniężną w wysokości 500 zł. oraz zakaz organizowania
dwóch  spotkań  na  własnym  stadionie.  Wykonanie  tej  drugiej  kary
zawieszone zostało na pół roku. Burmistrz Koronowa zapewnił,  że kara
pieniężna,  która  została  nałożona na klub Victorii  nie  będzie  pokryta z
budżetu Gminy.

5.Pan Radny Michał  Gmys zgodnie z  życzeniem otrzyma odpowiedź na
piśmie  na  zapytanie  dot.  spłat  pożyczki  na  oczyszczalnię  ścieków  w
Koronowie.
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6.Spotkanie z Zakładem Infrastruktury PKP przewidziane jest na pierwszą
dekadę kwietnia br.

Z-ca  Burmistrza  Sławomir  Marszelski  udzielił  następujących
odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych:

1.Cały tok prac związany z budową przez firmę „Orlen” stacji benzynowej
przy  ul.  Kotomierskiej  w  Koronowie  przeprowadzony  był  zgodnie  z
przepisami. W żadnym przypadku, a wynika to z przepisów dotyczących
lokowania  tego  typu  inwestycji  oraz  z  przygotowanego  raportu
oddziaływania  na  środowisko,  nie  może  tu  dojść  do  uciążliwości  dla
mieszkańców poza zasięg działek, na której zlokalizowana jest stacja. W
kwestii pasa zieleni, na etapie przygotowywania inwestycji Gmina wydała
zezwolenie na wycięcie 15 jarzębin i 3 topoli. Za to otrzymaliśmy kwotę
ponad 60 tyś. zł. na Gminny Fundusz Ochrony Środowiska. Ponadto była
sprawa 4 jarzębin, które nie musiały być wycięte, można było przenieść je
w  inne  miejsce.  Gmina  zagwarantowała  obowiązek  przeniesienia  tych
drzew na północną stronę działki.  Jeśli inwestor tego nie wykona, lub w
wyniku przesadzenia drzewa nie przyjmą się inwestor wniesie dodatkowe
opłaty.
Jeżeli byłaby możliwa forma uciążliwości tej nowej stacji to na inwestora
nałożono  by  obowiązek  założenia  pasa  zieleni.  Organ  wydający
pozwolenie na budowę stacji po szczegółowej analizie wniosku uznał, że
uciążliwości nie będzie. W tym przypadku Burmistrz Koronowa nie może
nałożyć obowiązku założenia pasa zieleni.

2.Sprawia przestrzegania prawa dostępu do wód Zalewu Koronowskiego
kompetencje należą do innych służb niż Burmistrz Koronowa. Pod
 względem przestrzenia prawa wodnego kompetencje należą do Starosty
Powiatu.  W  zakresie  budownictwa  zlokalizowanego  w  pasie
przybrzeżnym, w przypadku naruszenia prawa budowlanego egzekutorem
jest Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. W zakresie zakłócania
ciszy i  spokoju nad Zalewem, właściwym do egzekwowania prawa jest
Policja.

3.Sprawa spalania gałęzi  ściętych drzew przy drogach i  wypalania traw.
Jest  ogólny  zakaz  wypalania  traw,  mówi  o  tym  ustawa  o  ochronie
przyrody,  nasza  uchwała  zakazuje  również  wypalania  traw  i  spalania
drewna  na  powierzchni  ziemi.  W  tej  sprawie  przeprowadzona  zostanie
rozmowa  z  zarządcami  dróg  krajowych,  wojewódzkich  i  powiatowych.
Nasza Gmina zakupiła rozdrabniarkę do gałęzi.  Prawidłowa gospodarka
odpadami drzewnymi będzie polegała na odpowiednim ich rozdrobnieniu i
zagospodarowaniu.
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Z-ca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk  udzielił  następujących
odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych:

1.Droga  do  Iwickowa  zostanie  naprawiona  przez  Zakład  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie.

2.Jest potrzeba kompleksowego remontu nawierzchni ulic: Al. Wolności i
Przemysłowej  w  Koronowie.  W  związku  z  tym  Zakład  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie został zobligowany z Urzędu
do przygotowania programu modernizacji  i  naprawy zarówno urządzeń
wodociągowo-kanalizacyjnych  jak  i   dróg,  gdy  program  ten  będzie
opracowany  będziemy  mieli  obraz  potrzeb  remontowych.  Wówczas
Gmina  złoży  wniosek  o  środki  strukturalne.  Zdaniem  w/w  zadanie
naprawy nawierzchni ul. Przemysłowej będzie możliwe w przyszłym roku.

3.Wycięcia krzaków przy drodze z Nowego Dworu do Skarbiewa dokona
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie pod koniec
m-ca marca lub na początku kwietnia br.

4.W  sprawie  kamieni  na  ul.  Nakielskiej  w  Koronowie  Z-ca  Burmistrza
rozmawiał z pracownikiem Zarządu Dróg P. Jaśkiem, który stwierdził że
nie widzi potrzeby usunięcia kamieni. Stwierdził, że kamienie są od 40-50
lat,  zrośnięte  z  korzeniami  drzew,  nie  stanowią  zagrożenia  dla
użytkowników. Z-ca Burmistrza zobowiązał się w tej sprawie wystąpić z
wnioskiem na piśmie do zarządcy tej drogi.

5.Suche  drzewa  przy  ul.  Tucholskiej  w  Koronowie  zostaną  usunięte
jesienią br. lub zimą roku przyszłego.

6.Naprawy  postoju  –  parkingu  pomiędzy  Przychodnią  Rejonową  w
Koronowie  a  Domem Pomocy  Społecznej  dokona  Zakład  Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie.

Dyrektor  Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w Koronowie
Ryszard  Chrzanowski  poinformował,  że  Zakład  otrzymał  ofertę  od
producenta  zabezpieczeń  do  hydrantów  uniemożliwiających  kradzież
wody.  Zakład  zakupi  pewną  partię  zabezpieczeń  celem  ich
przetestowania.
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Radny  Stanisław  Gliszczyński  zgłosił  wniosek  przyznania  nagrody  dla
Radcy  Prawego  Kazimierza  Kolandra  na  wykryte  błędy  w  podstawach
prawnych projektów uchwał przygotowanych na XIX sesję Rady.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  odczytał  pismo  Kujawsko-
Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy z dnia 16 marca 2004
roku  Nr BdsOIN-01717-5/05 w sprawie terminu złożenia i prawidłowego
wypełnienia oświadczeń majątkowych radnych.

     
Ad. 24. Zakończenie obrad XIX sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady
Grzegorz Myk zakończył obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Sesja trwała od godziny 10.oo do godziny 14.4o.

Koronowo, dnia 9 kwietnia 2004 r.
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